
Referat Styremøte 
 06. April 2025

Dato:
Klokkeslett
Sted:

Søndag den 6. april 2025
19:00.
TEAMS - Digitalt

Styret Til stede på teams: 
Halvar Rønneberg, Torgeir Schaug, Kine Westjord, Tommy Jensen, Oddvar Tutanrud, Roy Barosen 
Ikke innkalt:
Varamedlemmer: Lillian Skoglund – Nina Mathisen (Her må det fremskaffes kontaktiformasjon til 
disse så snart som mulig)

Saksliste:
Sak 16 – 2025 Godkjenne innkallingen

Innkallingen godtatt med følgende bemerkning fra Oddvar:
Forslag til vedtak på styremøteinnkallingen bør fjernes for at styremedlemmer ikke skal henge seg 
opp i et allerede oppskrevet vedtak

Vedtak:
Leder tar dette til etterretning og vil i fremtiden ikke skrive inn forslag til vedtak på 
innkallingen til styremøter

Sak 17 – 2025 Godkjenne saksliste

Vedtak:
Saksliste godkjent med følgende saker til eventuelt:

 De nye strømskapene er allerede begynt å ruste
 Oppgradering av kjøkkenutstyr

Sak 18 – 2025 Orienteringer 
Leder 

- Medlemsutviklingen er litt nedadgående
- Blomsterhilsen til Ingar og Heidi i forbindelse med bortgang av deres far
- Blekk til printer – Halvar, Dekning av kostnad.

Nestleder
-

Kasserer og Arrangementskomite
- Status Økonomi: Regnskap 2024 ferdig revidert

Sekretær
-

Styremedlemmer
- Siri Marthinsen er tilbake med vogn på sin plass..
- Esben Jacobsen har overtatt vogn og plass etter Eirik og Nunna Jacobsen

Plasskomite:
- Samme status angående ledige plasser

Vedtak:
Styret tar orienteringene til etterretning
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Sak 19 – 2025 Nytt styre – «Etiske retningslinjer» og styrearbeid

På generelt grunnlag tar vi en runde rundt med styre- og varamedlemmer om hvordan vi oppfører oss 
over for hverandre, og setter noen felles kjøreregler.

Her er styret enige om følgende:

- Vi må være enige om å snakke og skrive til hverandre med respekt og holde oss 
konstruktiv i diskusjoner og tilbakemeldinger.

- Nestleder bør ha full kontroll på det som skjer på Sandnes og kunne steppe inn som 
leder ved behov.

- Flere styremøter bør foregå på Sandnes

Styret skal se på sammensetninger av komiteene og utnevne ett styremedlem/Varamedlem til å 
representere og rapportere til styret om arbeidet i de ulike komiteene.

Ifølge våre hjemmesider har vi flere komiteer. Sammensetning i de ulike komiteene skal og må 
oppdateres og offentliggjøres. For eksempel ble Bygningskomite og plass komite slått sammen for 
noen år siden. Styret kan videre vurdere å slå flere komiteer sammen slik at vi får en mer slankere og 
mer oversiktlig sammensetning.

Styret foreslår å jobbe videre med følgende komiteer for 2025:

- Plasskomite , med Oddvar Tutanrud som styrets representant
- Drift Sandnes, med Torgeir Schaug  og Tommy Jensen som styrets representanter
- Arrangements-komite, med Roy Barosen som styrets representant.

Komiteenes sammensetning utover styrets representanter skal klargjøres så snart som 
mulig og legges ut på hjemmesidene våre forhåpentligvis etter neste styremøte.

Styrets representant fra hver komite rapporterer direkte til styret i ordinære styremøter under 
orientering. I tillegg fremmes saker fra komiteen til styret, gjennomskriftlig frem sending fra 
komiteene.

Sak 20 – 2024  Praktiske gjøremål - Iverksetting

- Tekster må oppdateres, både på nett og på oppslag på Sandnes. Nye skilt/plakater må 
lages og henges opp. Bom må monteres. . 

- Dugnads liste må lages.

. Det mest praktiske her er at komiteen for Drift Sandnes, fremsender en prioritert liste til Styret, som 
inneholder oversikt over alle nødvendige oppgaver, fra maling, snekring, grusing, reguleringer osv. 
Styret setter frist for framsending av denne listen til styret til 22. april. 

Sak 21 – 2024 Fordeling av arbeidsoppgaver: 

Innledning
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Oddvar har spilt inn følgende:

«Siden Halvar er mye opptatt med jobb, synes jeg vi burde gå tilbake til tidligere drifts oppsett i styre, 
der nestleder tok seg av Sandnes og leder jobbet mot region og sentralt». 

Dagens styre kjenner ikke til tidligere driftsopplegg. Men gjør oppmerksom på at Leder har overordna 
ansvar både for det som skjer på Sandnes og utenfor. Dette gjelder både lokalt. Regionalt og sentralt. 
Mens det er komiteene som må forestå den daglige oppfølgingen av sine arbeidsoppgaver. Ved leders 
fravær er det nestleder som overtar overordnet ansvar. Det er viktig at hele styret drar samme vei og 
med samme mål.

Leder har stor tillitt til at styret som kollegium, sammen med komiteene gjør sitt ytterste for at alle 
medlemmer og vårt anlegg fungerer best mulig sammen. 

Vedtak:

Leder har overordna ansvar for hele klubben både på Sandnes og utenfor Sandnes, 
men nestleder skal kunne overta denne rollen uten store problemer, om dette skulle 
bli nødvendig.

Sak 22 – 2025  Status Bursdagsfest 2025

Det jobbes videre med en nedeskalert bursdagsfest på Sandnes i pinsen 2025. Dette arbeidet 
intesiveres når budsjetter er vedtatt på ekstraordinært årsmøte i påsken.

Vedtak:

Styret tar orienteringen til etterretning
Sak 23 – 2025 Utsending til Landsmøtet

Her reiser leder Halvar Rønneberg ned som representant.

Vedtak:

Styret vedtar å sende leder Halvar Rønneberg som utsending til årets landsmøte på Lillestrøm. 
10. mai og som deltager på lederkonferansen den 11. mai.

Nestleder Torgeir Schaug velges som vararepresentant.

Styret vedtar å dekke overnatting fra fredag til søndag for leder. 

Sak 24 - 2025 Eventuelt:

- Torgeir informerte om at de nye strømskapene som var montert i fjor allerede var begynt å 
ruste. Styret mente dette umiddelbart måtte meldes til Andøy Instalasjon som stod for 
leveranse av disse for om mulig å kunne påklage dette til deres leverandør.

- Kine mente det var på høy tid at det ble gjort en skikkelig gjennomgang av inventaret på 
kjøkkenet samt fornye og supplerer det som eventuelt mangler.
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Møtet slutt 2030


